

توضيح مجلس إدارة الشركة القطرية الألمانية للمستلزمات الطبية
بشأن البيانات المالية نصف السنوية للعام 2026م
للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026م

الأخوة المساهمين الكرام،
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسرنا أن نضع بين أيديكم نتائج الشركة عن البيانات المالية نصف السنوية للعام 2026م للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026م والتي تعكس تحسناً ملحوظاً في الأداء التشغيلي والمالي مقارنة بالفترة نفسها من عام 2025م، حيث حققت الشركة مبيعات بقيمة 2.75 مليون ريال قطري، مقارنة بـ 1.77 مليون ريال قطري خلال الفترة نفسها من عام 2025م، أي بزيادة قدرها 54.8% تقريباً، ويعكس هذا النمو جهود الشركة المتواصلة في تحسين أنشطة المبيعات.

وكما يُعدّ التحسن في الربحية أكثر وضوحاً، حيث بلغت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والإهلاك والاستهلاك (EBITDA)، باستثناء الإيرادات والمصروفات غير العادية، 1.38 مليون ريال قطري خلال النصف الأول من عام 2026م، مقارنةً بخسارة قدرها 64.8 ألف ريال قطري في الفترة نفسها من عام 2025م، ويمثل هذا تحسناً ملحوظاً في الأداء التشغيلي الأساسي للشركة، ويظهر الأثر الإيجابي للإجراءات المتخذة لتحسين الكفاءة التشغيلية وإدارة التكاليف والاستفادة الأمثل من موارد الشركة ومرافقها الحالية.

وكما تعمل الشركة على توجيه جزء من التدفقات النقدية المتولدة من التحسن في الأداء التشغيلي، إلى سداد وتسوية المديونيات والالتزامات المتراكمة السابقة على الشركة، بما يساهم في تخفيف الأعباء المالية وتحسين مركزها المالي وتعزيز قدرتها على الوفاء بالتزاماتها القائمة.

وتؤكد الشركة التزامها بالحفاظ على هذا الزخم الإيجابي خلال الفترة المتبقية من عام 2026م، وستواصل التركيز على نمو الإيرادات، والكفاءة التشغيلية، وترشيد التكاليف، وتعزيز الضوابط الداخلية والحوكمة، وتوسيع نطاق أنشطتها التجارية، بهدف ترسيخ وضع مالي أقوى وأكثر استدامة في الفترات المقبلة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


ياسر سلطان المناجي
رئيس مجلس الإدارة



44

Clarification by the Board of Directors of the Qatari German Company for Medical Devices regarding Semi-annual financial statements for the year 2026 for the period ending June 30, 2026.

Esteemed Shareholders,

We are pleased to present the company's financial results for the first half of 2026, ending June 30, 2026. These results reflect a significant improvement in operational and financial performance compared to the same period in 2025. The company achieved sales of QAR 2.75 million, compared to QAR 1.77 million during the same period in 2025, representing an increase of approximately 54.8%. This growth reflects the company's ongoing efforts to enhance its sales activities.

The improvement in profitability is even more pronounced. Earnings before interest, taxes, depreciation, and amortization (EBITDA), excluding extraordinary revenues and expenses, reached QAR 1.38 million during the first half of 2026, compared to a loss of QAR 64,846 in the same period of 2025. This represents a significant improvement in core operating performance. The company's performance demonstrates the positive impact of measures taken to improve operational efficiency, manage costs, and optimize the use of existing resources and facilities.

Furthermore, the company is allocating a portion of the cash flow generated from this improved operational performance to repay and settle outstanding debts and obligations. This will contribute to easing the financial burden, improving the company's financial position, and enhancing its ability to meet its existing commitments.

The company affirms its commitment to maintaining this positive momentum throughout the remainder of 2026. It will continue to focus on revenue growth, operational efficiency, cost optimization, strengthening internal controls and governance, and expanding its business activities to establish a stronger and more sustainable financial position in the future.

Sincerely,



Yaser Sultan Al-Mannai
Chairman

